
 

 

Ekstraordinær generalforsamling 31. maj 2024 kl. 19.00 

A oldt i teltet ved Vejlby Fed Camping 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 
2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning 
3. Endelig beslutning af nye vedtægter 
4. Fremlæggelse af budget for 2024 og 2025 l godkendelse 
5. Indkomne forslag 
6. Eventuelt 

 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

Formanden bød velkommen. Der var mødt repræsentanter for 40 ejendomme (BFE’ere) op. Derudover var 
Nicol Slingerlang fra Middelfart Kommune mødt op. Formanden foreslog:  

- Eigil Kristensen som dirigent 
- Arne B. Hansen som referent 
- Lars Hougaard som stemmetæller 

Forsamlingen godkendte de e. 

Dirigenten tog ordet og konstaterede, at indkaldelse og dagsorden var udsendt i overensstemmelse med 
reglerne i vedtægterne. Dirigenten gav here er ordet l formanden. 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning 

Formanden gav en kort status på bestyrelsens arbejde siden den s ende generalforsamling 22. april 2024. 
Der har været en indsats ad fem spor: 

a. Etablere vandlaget som en juridisk enhed med CVR-nummer, bankkonto, digital post, forsikring osv. 
Arbejdet skrider planmæssigt frem og alt forventes på plads inden for kort d. 
 

b. Hjemmesiden. For at bevare historikken, så bliver noget af Indholdet på den hjemmeside, der blev 
anvendt frem l etableringen af laget, overført l en ny hjemmeside med lidt udvidet struktur. Den 
nye hjemmeside skal være stedet, hvor man kan finde informa oner om vandlagets ak viteter og 
planer. Arbejdet foregår løbende. Formanden opfordrede medlemmerne l at besøge og gøre sig 
bekendt med hjemmesiden, der kan lgås her: www.vejlbyfedvandlag.dk. 



 
c. Medlemssystem. Der er anskaffet et medlemssystem l at holde styr på medlemmerne og l at 

kommunikere med medlemmerne via e-mail. Ind l videre har kommunen via e-post sendt 
informa oner ud l medlemmerne. Fremover skal vandlaget selv gøre de e. Det er derfor vig gt, at 
alle registrerer sig i systemet. Bestyrelsen vil i den kommende d tage forskellige ini a ver for at 
sikre, at alle bliver opre et i systemet. 
 

d. Overblik over opgaven. Bestyrelsen har anvendt noget d på at få overblik over den opgave, vi står 
overfor, og hvilken rolle vi har eller gerne vil have i de forskellige trin. Vi har diskuteret dsplaner, og 
må her konstatere, at der er mange usikkerhedsmomenter. Vi står overfor mange vanskelige 
beslutninger, som kan forhale processen og dermed dsplanen. Det viser erfaringer fra andre lag 
også. Den overordnede dsplan vil løbende blive opdateret på hjemmesiden. 
 

e. Forundersøgelsen. Fokus har i første omgang været på forundersøgelsen, hvor vi pt arbejder på at 
udvikle og definere samarbejdet med Middelfart Kommune og den eksterne konsulent, der skal løse 
opgaven. Forundersøgelsen forventes gennemført fra e eråret 2024 l foråret 2025.  
 

3. Endelig beslutning af nye vedtægter 

Middelfart Kommune havde udarbejdet ændringsforslag l de reviderede vedtægter. Disse var udsendt 
sammen med endelige dagsorden.  

Dirigenten ønskede ændringsforslaget behandlet før hovedforslaget. Nicol Slingerland fra Middelfart 
Kommune gennemgik ændringsforslaget og nævnte, at hvis ændringsforslaget blev godkendt og indarbejdet 
i de reviderede vedtægter, så kan Middelfart Kommune godkende de reviderede vedtægter. 

Ændringsforslaget blev sendt l afstemning. Resultat: For 40, imod 0 og blanke 0. Ændringsforslaget er 
derfor vedtaget. 

Here er blev hovedforslaget med ændringsforslaget inkluderet sendt l afstemning. Resultat: For 40, imod 
0 og blanke 0. De reviderede vedtægter inklusiv ændringsforslaget er derfor vedtaget. 

Under behandling af emnet blev der spurgt l, hvorfor nglysning af vedtægterne er nødvendig. Nicol 
Slingerland svarede, at det et krav der stammer fra Vandløbsloven. Tinglysningen følger ejendommen – ikke 
personen. 
 

4. Fremlæggelse af budget for 2024 og 2025 

Kasserer Karsten Jensen fra bestyrelsen gennemgik det udsendte budget for 2024 og 2025.  

Han nævnte, at visse poster måske nok var budge eret lidt i overkanten, men samlet set forventes 
budge et for forundersøgelsen at kunne holdes under det anslåede beløb på 1.250 kr. per ejendom (BFE), 
som blev indikeret i pjecen ”Klimabesky else af Vejlby Fed” fra december 2021. 

Bestyrelsen lægger op l, at Middelfart Kommune anmodes om at opkræve 800 kr. per BFE i 2025. 
Opkrævning udsendes sammen med opkrævningen for skorstensfejning og ro ebekæmpelse ul mo 2024 l 
betaling i januar 2025. 

På generalforsamlingen i april 2025 fastsæ es opkrævningen for 2026.  

Dirigenten sendte budget l afstemning. Resultat: For 40, imod 0 og blanke 0. Budge et er derfor vedtaget. 




